
 

 
 

 
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ  
VALNÉ HROMADY SVAZU PRŮMYSLU A DOPRAVY ČESKÉ REPUBLIKY 
DNE 16. KVĚTNA 2023 OD 10.00 HODIN 
Místo konání: Konferenční centrum City, Praha 4 - Pankrác 
Přítomni a omluveni: dle prezenční listiny 
Výsledky hlasování jsou zaznamenány v protokolu mandátové komise, výsledky voleb jsou 
zaznamenány v protokolu o průběhu a výsledcích voleb zpracovaném volební komisí. Oba protokoly 
jsou k nahlédnutí v sekretariátu Svazu průmyslu a dopravy ČR (dále také „SP ČR“ nebo „Svaz“). 

1) ZAHÁJENÍ 
Představenstvo Svazu průmyslu a dopravy ČR pověřilo Ing. Dagmar Kuchtovou, generální ředitelku 
SP ČR, zahájením jednání valné hromady. Ing. Kuchtová v úvodu upozornila účastníky valné 
hromady, že z jednání se pořizuje záznam. 
Valnou hromadu tvořilo podle Stanov SP ČR 79 delegátů, 36 delegátů kolektivních členů a 
43 delegátů individuálních členů. Podle prezence bylo v době zahájení přítomno 75 delegátů, tedy 
nadpoloviční většina hlasů, valná hromada byla usnášeníschopná.  
Delegáty Ing. Kuchtová požádala, aby pečlivě střežili svůj přístupový kód pro volby, který obdrželi 
v obálce při registraci, protože další jim nebude možné vydat.  
Následně Ing. Kuchtová seznámila valnou hromadu s návrhem programu, který byl zaslán 
účastníkům valné hromady v pozvánce: 
1) Zahájení – schválení programu  
2) Volba komisí, ověřovatelů zápisu a předsedajícího valné hromady 
3) Zpráva představenstva o činnosti SP ČR za uplynulé období 
4) Zpráva dozorčí rady SP ČR 
5) Výsledek hospodaření SP ČR za rok 2022 
6) Volby do orgánů SP ČR 
7) Schválení čestného členství 
8) Usnesení 
a uvedla, že před zahájením voleb vyzve volební komise ke zkušebnímu kolu volby za účasti všech 
přítomných delegátů. 

Závěr:  Valná hromada Svazu průmyslu a dopravy ČR jednomyslně schválila navržený program 
jednání valné hromady. 

2) VOLBA KOMISÍ, OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU A PŘEDSEDAJÍCÍHO VALNÉ HROMADY 
Představenstvo SP ČR navrhlo valné hromadě složení komisí, ověřovatele zápisu a předsedajícího 
valné hromady: 
Mandátová komise: Mgr. Dagmar Kužvartová, Ing. Jaromír Janoš, Ing. Jan Prokš, Ph.D. 
 Za pomoci skrutátorů: Ing. Petr Holica, Mgr. Ondřej Ferdus, Lukáš Martin, MA 
Návrhová komise: Ing. Bohuslav Čížek, Ph.D., MBA, Ing. Jiří Nekovář, Ing. Richard Vidlička, MBA 
Volební komise: Ing. Jaroslav Hanák, Ing. Jiří Czudek, Ing. Milan Horáček, JUDr. Jitka Hlaváčková, 

Petra Ježková 
Ověřovatelé zápisu: JUDr. Zuzana Krejčiříková a Ing. Zdeněk Liška 
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Předsedajícím valné hromady byl navržen Ing. Zdeněk Musil. Ing. Musil po svém schválení 
předsedajícím valné hromady požádal členy mandátové a volební komise, aby si ze svého středu 
zvolili předsedu, který bude prezentovat výsledky práce komise v průběhu valné hromady.  

Závěr:  Valná hromada Svazu průmyslu a dopravy ČR schválila výše uvedené složení komisí a 
ověřovatele zápisu. Předsedajícím valné hromady se stal Ing. Zdeněk Musil. 

3) ZPRÁVA PŘEDSTAVENSTVA O ČINNOSTI SP ČR ZA UPLYNULÉ OBDOBÍ 
Prezident Svazu průmyslu a dopravy ČR Ing. Jaroslav Hanák rozdělil své vystoupení do 3 bloků. 
V 1. bloku se věnoval jednání Rady hospodářské a sociální dohody ČR (tripartity) dne 15. 5. 2023, 
ve 2. bloku připomněl podzimní Sněm SP ČR a úkoly uložené vládě a závěrem se rozloučil a 
poděkoval za spolupráci z pozice prezidenta SP ČR. 
Zpráva představenstva o činnosti SP ČR za uplynulé období je hutná, má 31 stran, obsahuje desítky 
témat a úkolů, které jsme museli od jara 2022 řešit a také informace o členské základně. Ing. Hanák 
doplnil, že za poslední 4 roky členská základna Svazu posílila.  
Dále se Ing. Hanák věnoval tématům z jednání RHSD ČR a zhodnotil projednávaná témata: 
● Za stav veřejných financí mohou jen politici, a to minulí i současní. O konsolidačním balíčku 

s námi vláda nejednala a návrhy s námi nebyly konzultovány. Doplatí na to firmy, naši 
zaměstnanci a OSVČ. Největší strategická chyba vlády je, že opatření nejsou zaváděna už od 
1. 4. 2023. Nefunguje sociální dialog ani Porada ekonomických ministrů, vicepremiér Jurečka ji 
nesvolává. Vláda slibovala, že má připravené agendy, které sníží administrativní zátěž. Jediná 
agenda, která se omezuje, je agenda Finanční správy.  

● Na jednání tripartity Ing Hanák řekl, že vlády se budou měnit, podnikatelé budou fungovat dál, 
přestože nejsme spokojeni s byrokracií.  

● Zvýšení daně právnických osob z 19 na 21 % je trochu omezení pro investice, ale většina firem 
s tím nebude mít problém. Se zvýšením daně z nemovitostí Ing. Hanák souhlasí. Nejhorší 
rozhodnutí je zrušení daňového zvýhodnění benefitů pro zaměstnance. Do této reformy 
nepatří změny DPH. Velmi vážný problém pro naše zaměstnance je nová nemocenská, která 
postihne všechny zaměstnance. Budeme jednat o konsolidačním balíčku, protože půjde do 
legislativního procesu a budeme bojovat zejména za benefity pro zaměstnance.  

● Dalším bodem jednání tripartity byly parametrické úpravy penzijního připojištění. Základní 
parametr důchodové reformy je, že všichni budeme pobírat důchod 21,5 roku. Odbory 
přehnaly své stanovisko tím, že předseda ČMKOS oznámil, že většina odborových svazů je pro 
generální stávku. 

Na loňském Sněmu SP ČR v Brně jsme předali vládě 7 zásadních bodů, které jsme chtěli, aby splnila. 
Plnění úkolů je ale tristní.   
● Zajistit energetickou bezpečnost a stabilitu – strop byl nastaven vysoko a trvale to ovlivňuje 

ekonomiku našich firem. Požadujeme pokud možno předvídatelnou stabilitu cen srovnatelnou 
s cenami okolních zemí.  

● Dynamický trh práce naprosto nefunguje. Firmám chybí desítky tisíc lidí. Vláda neumí 
kontrolovat stav sociálních dávek. Nefunguje ekonomická imigrace.  

● Zajistit nové dovednosti pro nové kvalifikace – za deset let se vyměnilo na pozici ministra 
školství 13 osob. Nefunguje základní, střední ani vysoké školství.  

● Rozvoj digitální ekonomiky – z pohledu firem jsme na šestém místě v EU. Ve firmách se nám 
digitalizace daří. Nesmíme zapomínat na kybernetickou bezpečnost. Zavádění e-governmentu 
je ale velmi pomalé.  

● Podpora exportu - letos začínáme více organizovat podnikatelské mise a v podpoře exportního 
financování zaznamenáváme vývoj. 
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● Podpora průmyslového výzkumu, vývoje a inovací každoročně klesá. Při jednání s generální 
ředitelkou Generálního finančního ředitelství jsme požádali, aby se neopakovala praktika, kdy 
firma sdělí špatné zkušenosti s Finanční správou a vzápětí se jí ohlásí finanční kontrola. 

● České podnikatelské prostředí je zaplevelené. 
Je potřeba, aby nový prezident Svazu zhodnotil na Sněmu práci vlády a plnění našich požadavků.  
V posledním bloku svého vystoupení Ing. Hanák poděkoval za dvacetiletou spolupráci zejména 
prezidentovi Konfederace zaměstnavatelských a podnikatelských svazů Janu Wiesnerovi. Dále 
poděkoval všem viceprezidentům za spolupráci v představenstvu, 3 generálním ředitelům, kteří 
vedli sekretariát od znovuzaložení SP ČR v r. 1990, a Petře Ježkové, která skvěle řídí Kancelář 
prezidenta a GŘ Svazu v posledních 20 letech.  
Závěrem Ing. Hanák uvedl, že současný SP ČR má vynikající sekretariát, máme lepší expertní týmy, 
než je NERV, které odvádí perfektní práci. Všem, kdo se podíleli na práci SP ČR, patří jeho upřímné 
díky.  
Po vystoupení Ing. Hanáka vyzval předsedající valné hromady k diskusi nad předloženou zprávou 
představenstva o činnosti SP ČR. Vzhledem k tomu, že se do diskuse nikdo nepřihlásil, přistoupilo 
se k hlasování o návrhu zprávy představenstva o činnosti SP ČR za období květen 2022 -  březen 
2023. 
V době hlasování o zprávě představenstva o činnosti SP ČR bylo přítomno 78 delegátů. 
Závěr: Valná hromada Svazu průmyslu a dopravy ČR jednomyslně schválila Zprávu 

představenstva o činnosti Svazu průmyslu a dopravy ČR za období květen 2022 – březen 
2023. 

4) ZPRÁVA DOZORČÍ RADY SP ČR 
Ing. Zdeněk Musil, předseda dozorčí rady SP ČR, komentoval předloženou zprávu dozorčí rady 
zpracovanou k datu 18. 4. 2023.  
Od valné hromady SP ČR v červnu 2022 proběhlo celkem 6 jednání dozorčí rady. Důvodem 
zvýšeného počtu jednání byla zejména častější kontrola přípravy a plnění rozpočtu Svazu pro 
mimořádné akce spojené s českým předsednictvím v Radě EU.   

HOSPODAŘENÍ ZA ROK 2022 A VÝROK AUDITORA 
Rozpočet na rok 2022 byl schválen jako vyrovnaný s příjmy a výdaji ve výši 103.645 tisíc Kč. 
Hospodaření Svazu skončilo ziskem ve výši 371 tisíc Kč. Tento dobrý výsledek byl dosažen díky 
tomu, že výpadky v příjmech (zejména tržby z misí a projektů) byly kompenzovány vyššími příjmy 
z poskytovaných služeb a zvýšeným výběrem členských příspěvků. Dozorčí rada doporučila valné 
hromadě schválit hospodářský výsledek SP ČR za rok 2022 a vykázaný zisk zúčtovat na účet 
nerozděleného zisku z minulých let. 
Zpráva nezávislého auditora ze dne 14. 4. 2023 potvrdila, že „účetní uzávěrka podává věrný a 
poctivý obraz aktiv a pasiv Svazu průmyslu a dopravy České republiky k 31. 12. 2022 a nákladů a 
výnosů a výsledku jeho hospodaření za rok končící 31. 12. 2022 v souladu s českými účetními 
předpisy“.  

PLNĚNÍ ROZPOČTU A VÝHLED NA ROK 2023 
Dozorčí rada konstatovala, že hospodaření Svazu se v období 1-3/2023 vyvíjelo se ziskem, což je 
ovlivněno zejména úhradou členských příspěvků v tomto období. Ke dni sestavení této zprávy 
nebyla dozorčí radě známa žádná nová skutečnost, která by měla zásadní vliv na hospodaření Svazu 
v roce 2023. Dozorčí rada konstatovala, že rezervy Svazu jsou zatím dostatečné a fungování Svazu 
není v krátkodobém výhledu ohroženo.  



4 

VÝVOJ ČLENSKÉ ZÁKLADNY A PLATEBNÍ KÁZEŇ 
Za období od valné hromady v červnu 2022 ke dni sestavení této zprávy (18. 4. 2023) bylo přijato 
28 individuálních členů a 3 kolektivní členové, členství ukončilo 10 individuálních členů a vyloučeni 
byli 3 individuální členové. Status pozorovatele byl udělen Asociaci lesnického a dřevozpracujícího 
průmyslu a Asociaci pro aplikovaný výzkum v IT. SP ČR měl 163 individuálních členů a 34 
kolektivních členů. Status pozorovatele užívá Asociace pro aplikovaný výzkum v IT a do 30. 4. 2023 
jej používá Asociace lesnických a dřevozpracujících podniků. Z výše uvedeného počtu mělo 
smlouvu na rok 2023 uzavřeno 31 kolektivních členů, uhrazeno bylo 55 %, 3 kolektivní členové 
neměli dosud smlouvu podepsanou. Z individuálních členů nemělo 41 uzavřenou smlouvu. Ze 122 
uzavřených smluv individuálními členy bylo 73 % uhrazeno. 
Dozorčí rada konstatovala, že platební kázeň členů za sledované období byla velmi dobrá, 
doporučila nadále věnovat zvýšenou pozornost dodržování termínů uzavírání smluv vyplývající 
z platebního řádu a následně i plateb. Opět doporučila, aby pro plnění členských povinností nebyly 
poskytovány výjimky. 

STAV OTEŘENÝCH POHLEDÁVEK SVAZU 
Dozorčí rada ve spolupráci s finančním úsekem Svazu pokračovala v kontrole stavu všech 
otevřených položek (pohledávek) v účetní evidenci Svazu. Jednalo se jak o položky vzniklé 
z členských povinností tak z další činnosti Svazu (např. mise a podobně). Do závěrky za rok 2022 
byly vyřešeny všechny otevřené položky za roky až do 2021 s tím, že v evidenci zůstávají 3 položky 
z let 2019 a 2020 v celkové výši 299 tisíc Kč, které jsou přihlášeny u soudů. Všechny navržené 
odpisy již byly provedeny a jsou zachyceny v hospodaření roku 2022.  

DALŠÍ KONTROLNÍ ČINNOST  
Dozorčí rada konstatovala, že usnesení z podzimní valné hromady SP ČR byla plněna a při kontrole 
dalších činností nebyly shledány žádné nedostatky. Dozorčí rada konstatovala, že jednání i 
rozhodnutí představenstva a sekretariátu SP ČR v roce 2022 probíhala v souladu se Stanovami 
Svazu průmyslu a dopravy ČR, jednacím řádem představenstva a obecně platnými zákonnými 
předpisy ČR.  
Závěrem svého vystoupení předseda dozorčí rady poděkoval za spolupráci generální ředitelce 
Svazu, ekonomickému úseku a všem kolegům z dozorčí rady.  

Závěr: Valná hromada Svazu průmyslu a dopravy ČR vzala na vědomí zprávu dozorčí rady. 

5) VÝSLEDEK HOSPODAŘENÍ SP ČR ZA ROK 2022 
Ing. Kuchtová navázala na své vystoupení na podzimní valné hromadě SP ČR, kde avizovala, že 
hospodaření Svazu v roce 2022 skončí s největší pravděpodobností ztrátou. Ale zejména díky našim 
členům (vyšším příjmům z členských příspěvků) a týmu sekretariátu se podařilo uzavřít rok 2022 
s kladným výsledkem 371 tis. Kč.   
Velký výpadek ve výnosech způsobený tím, že se v loňském roce neuskutečnily z důvodů, které 
jsme nemohli ovlivnit, podnikatelské mise, se nám podařilo nahradit placenými službami a vyšší 
částkou za příspěvky členů (31,3 mil. Kč) díky nárůstu členské základny. Podařilo se nám také ušetřit 
1,4 mil. v několika nákladových položkách. 
Členská základna roste v posledních letech každoročně a je to úspěch celého našeho týmu, a to jak 
v odborné expertní činnosti, tak v oblasti služeb, zastoupení Svazu v regionech a také v Bruselu a 
celkového servisu pro členy.  
Náklady SP ČR v r. 2022 byly celkem 102.213 mil. Kč, výnosy celkem 102.584 mil. Kč. Vyšší celková 
částka nákladů i výnosů byla ovlivněna mimořádnými položkami v souvislosti s českým 
předsednictvím v Radě EU. Díky podpoře sponzorů a příspěvku členských svazů BusinessEurope to 
hospodářský výsledek ale neovlivnilo. 
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Následně Ing. Kuchtová okomentovala vybrané položky: 

NÁKLADY: 
ř.3. 6% navýšení v položce Provozní náklady sídla Svazu odpovídá vyšším nákladům na energie a 

služby 
ř. 4.  nárůst nákladů v položce Cestovné (1,007 mil. oproti 724 tis. v rozpočtu) byl způsoben větším 

počtem zahraničních pracovních cest hlavně v 2. pol. roku a také růstem cen pohonných hmot 
a stravného u tuzemských služebních cest.  

ř. 11. Ostatní náklady: zde jsou částečně promítnuty náklady spojené s organizací předsednických 
akcí, proto nárůst o 26 % 

ř. 12. mzdy – plánovaný rozpočet 38,3 mil. byl překročen jen o 1 %, i když ke zvýšení mezd u 
některých pracovníků došlo a za mimořádné výsledky byly vyplaceny odměny dle interních 
předpisů.  
S tím souvisí i 1% navýšení v řádku 13 – Zákonné pojištění ke mzdám. 

Ve všech dalších nákladových položkách došlo ke snížení oproti schválenému rozpočtu.  

VÝNOSY: 
Příjmy z členských příspěvků byly v loňském roce vyšší o 4 % oproti plánu, tržby za služby o 6 %, 
takže se podařilo nahradit nižší, pouze cca třetinové, plnění v podnikatelských misích. 
ř. 20. u položky Výnosy z veřejných zakázek a projektů byly o 4 % nižší výnosy hlavně „díky“ 

opožděnému zahájení projektu NORD III z OPZ+, který namísto v polovině roku 2022 mohl 
začít až v lednu 2023. Tím nám v této položce vypadlo 1,896 mil. Kč. 

Představenstvo SP ČR navrhlo valné hromadě schválit zaúčtování zisku ve výši 371.189,95 Kč za rok 
2022 na účet nerozděleného zisku z minulých let.  

Po vystoupení Ing. Kuchtové vyzval předsedající valné hromady k dotazům a diskusi nad 
předloženým výsledkem hospodaření. Vzhledem k tomu, že dotazy nebyly, přistoupilo se 
k hlasování o výsledku hospodaření SP ČR za rok 2022. 

Závěr: Valná hromada Svazu průmyslu a dopravy ČR jednomyslně schválila výsledek 
hospodaření SP ČR za rok 2022 a zúčtování zisku na účet nerozděleného zisku z 
minulých let. 

6) VOLBY DO ORGÁNŮ SP ČR 
Na základě návrhů došlých do 31. ledna 2023 představenstvo předložilo valné hromadě kandidátku 
na prezidenta, členy představenstva, viceprezidenty, členy dozorčí rady a smírčího výboru. Všichni 
navržení kandidáti splnili podmínky Stanov SP ČR, jednacího řádu valné hromady Svazu a Pravidel 
pro návrh kandidátů do orgánů Svazu schválených valnou hromadou Svazu dne 8. listopadu 2022. 
Představenstvo projednalo a schválilo seznam kandidátů na svém jednání dne 7. února 2023. Poté 
svoji kandidaturu stáhl Ing. Josef Hlavinka nominovaný Svazem sléváren ČR. Přehled kandidátů do 
jednotlivých orgánů Svazu byl uveden v materiálech pro jednání valné hromady.  

Volby se uskutečnily podle jednacího řádu valné hromady schváleného valnou hromadou dne 
8. listopadu 2022. Předsedou volební komise se stal Ing. Jaroslav Hanák, který informoval valnou 
hromadu o tom, že představenstvo SP ČR rozhodlo, že volby se budou konat elektronickou formou 
prostřednictvím aplikace LimeSurvey. Delegáti při registraci obdrželi jedinečný kód, který jim na 
webové stránce https://volby.spcr.cz/volby umožnil přístup k jednotlivým kolům volby. Před 
zahájením voleb předseda volební komise zopakoval postup a způsob volby. Poté vyzval delegáty, 
aby vyzkoušeli systém elektronických voleb ve zkušebním kole volby.  

V době zahájení voleb bylo přítomno 78 delegátů. Volby proběhly tajnou volbou v pořadí volby 
prezidenta, volby členů představenstva, volby viceprezidentů, volby členů dozorčí rady, volby členů 
smírčího výboru. 



6 

VOLBA PREZIDENTA 

Kandidáti:    Nominoval/a: 
MUDr. Miroslav Palát, MBA  Česká asociace dodavatelů zdravotnických prostředků 

CzechMed a DOSTAV Praha a.s. 
Mgr. Jan Rafaj, MBA  Heimstaden s.r.o. 
Ing. Mirek Topolánek  EGEM s.r.o. 
Ing. Bohdan Wojnar  Svaz strojírenské technologie 

V I. kole volby ani jeden z kandidátů neobdržel nadpoloviční většinu hlasů potřebnou ke zvolení, 
bylo třeba přistoupit ke II. kolu volby. Do II. kola volby postoupili: 
Mgr. Jan Rafaj, MBA   
Ing. Mirek Topolánek 

Ve II. kole volby prezidenta obdržel nadpoloviční většinu hlasů Mgr. Jan Rafaj, MBA.  

Mgr. Rafaj po svém zvolení poděkoval delegátům za projevenou důvěru, které si velmi váží, a 
spolukandidátům za velmi férovou soutěž. Poděkoval také Ing. Hanákovi, který předává Svaz 
v neuvěřitelně dobré kondici, a za úzkou spolupráci Petru Holicovi, vedoucímu Kanceláře SP ČR 
v Moravskoslezském kraji. Zmínil 5 priorit, které představil už v předvolebním vystoupení a na 
které se chce zaměřit - finální český produkt, Green Deal, digitální ekonomika, oblast trhu práce a 
infrastruktura ČR. Ujistil všechny zúčastněné, že se těší na spolupráci. 

Závěr: Valná hromada Svazu průmyslu a dopravy ČR zvolila prezidentem Svazu průmyslu a 
dopravy ČR Mgr. Jana Rafaje, MBA. 

VOLBA ČLENŮ PŘEDSTAVENSTVA 

Volilo se 17 členů představenstva. 

Kandidáti: Nominoval/a: 
Mgr. Gabriela Bechynská LEGO Production s.r.o. a LEGO Trading s.r.o. 
Ing. Daniel Beneš, MBA ČEZ, a.s. / Český svaz zaměstnavatelů v energetice 
Ing. Leo Doseděl Svaz českých a moravských výrobních družstev 
Mgr. Pavel Drobil V-NASS, a.s. 
PhDr. Andrea Gontkovičová Philip Morris ČR a.s. 
Ing. Jiří Holoubek Elektrotechnická asociace ČR 
Ing. František Chaloupecký DOSTAV Praha a.s. 
Ing. Tomáš Ignačák, MBA Svaz dopravy ČR 
Mgr. Milena Jabůrková, M.A. IBM Česká republika, spol. s r.o. / Asociace pro 

elektronickou komerci 
Ing. Martin Jahn, MBA Sdružení automobilového průmyslu / ŠKODA AUTO a.s. 
Ing. Petr Jonák SAZKA a.s. 
Mgr. Pavlína Kalousová Plzeňský Prazdroj, a.s. 
Ing. Tomáš Kolář, MBA LINET, spol. s r.o. 
Ing. Kateřina Kupková Asociace českého papírenského průmyslu 
MUDr. Miroslav Palát, MBA CzechMed / DOSTAV Praha a.s. 
Ing. Eduard Palíšek, Ph.D., MBA Siemens, s.r.o. 
Ing. Luboš Pavlas Český svaz zaměstnavatelů v energetice 
Ing. Jan Rýdl, MBA Svaz strojírenské technologie 
Pavel Sobotka Frentech Aerospace s.r.o. 
Bc. Jiří Svoboda, MBA Svaz dopravy ČR 
Ing. Milan Šimonovský SIGMA GROUP a.s. 
Radek Špicar, M. Phil. dozorčí rada SP ČR / T-Mobile Czech Republic a.s. 
Mgr. Daniel Urban Ocelářská unie a.s. / TŘINECKÉ ŽELEZÁRNY, a.s. 
Ing. Ladislav Verner SOMA spol. s.r.o. 
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Ing. Jakub Weimann, MBA BONATRANS GROUP a.s. 
Tomasz Wiatrak, MBA Svaz chemického průmyslu / ORLEN Unipetrol a.s. 
Mgr. Martin Wichterle Wikov Industry a.s. 
Ing. Bohdan Wojnar dozorčí rada SP ČR / Svaz strojírenské technologie 
V seznamu kandidátů již nebyl uvedený Mgr. Jan Rafaj, MBA, který byl zvolený prezidentem SP ČR, 
a Ing. Josef Hlavinka, který před valnou hromadou z voleb odstoupil. 

V I. kole byli členem/členkou představenstva zvoleni: 
Ing. Daniel Beneš, MBA 
Ing. Jiří Holoubek 
Ing. František Chaloupecký 
Mgr. Milena Jabůrková, M.A. 
Ing. Martin Jahn, MBA 
Ing. Kateřina Kupková 
Ing. Eduard Palíšek, Ph.D., MBA 
Ing. Jan Rýdl, MBA 
Radek Špicar, M. Phil. 
Mgr. Daniel Urban 
Tomasz Wiatrak, MBA 
Mgr. Martin Wichterle 
Ing. Bohdan Wojnar 

Ostatní navržení kandidáti neobdrželi nadpoloviční většinu hlasů, bylo třeba přistoupit ke II. kolu 
volby členů představenstva. Do II. kola volby postoupili dle počtu hlasů obdržených v I. kole volby:  
Mgr. Pavel Drobil 
PhDr. Andrea Gontkovičová 
Ing. Petr Jonák 
Mgr. Pavlína Kalousová 
Ing. Tomáš Kolář, MBA 
Ing. Luboš Pavlas 
Pavel Sobotka 
Ing. Milan Šimonovský 
Ing. Jakub Weimann, MBA 

Ve II. kole volby členů představenstva byl zvolen Ing. Tomáš Kolář, MBA. 

Závěr: Valná hromada Svazu průmyslu a dopravy ČR zvolila 14 členů představenstva. Členem 
představenstva Svazu průmyslu a dopravy ČR se stali: 
Ing. Daniel Beneš, MBA 
Ing. Jiří Holoubek 
Ing. František Chaloupecký 
Mgr. Milena Jabůrková, M.A. 
Ing. Martin Jahn, MBA 
Ing. Kateřina Kupková 
Ing. Tomáš Kolář, MBA 
Ing. Eduard Palíšek, Ph.D., MBA 
Ing. Jan Rýdl, MBA 
Radek Špicar, M. Phil. 
Mgr. Daniel Urban 
Tomasz Wiatrak, MBA 
Mgr. Martin Wichterle 
Ing. Bohdan Wojnar 
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VOLBA VICEPREZIDENTŮ 

Do volby viceprezidentů z nominovaných kandidátů po volbě prezidenta a členů představenstva 
postoupilo 6 kandidátů: 
Kandidáti:  Nominoval/a: 
Ing. Daniel Beneš, MBA  ČEZ, a.s. / Český svaz zaměstnavatelů v energetice 
Ing. František Chaloupecký  DOSTAV Praha a.s. 
Mgr. Milena Jabůrková, M.A. IBM Česká republika, spol. s r.o./ Asociace pro elektronickou komerci 
Ing. Martin Jahn, MBA  Sdružení automobilového průmyslu / ŠKODA AUTO a.s. 
Ing. Kateřina Kupková  Asociace českého papírenského průmyslu 
Radek Špicar, M. Phil.  dozorčí rada SP ČR/ T-Mobile Czech Republic a.s. 

Protože se ze 6 kandidátů volilo 6 viceprezidentů, oznámil předseda volební komise, že proběhne 
pouze I. kolo volby. 

Závěr: Valná hromada Svazu průmyslu a dopravy ČR zvolila viceprezidentem/viceprezidentkou 
Svazu průmyslu a dopravy ČR: 
Ing. Daniela Beneše, MBA 
Ing. Františka Chaloupeckého 
Mgr. Milenu Jabůrkovou, M.A. 
Ing. Martina Jahna, MBA 
Ing. Kateřinu Kupkovou 
Radka Špicara, M. Phil. 

VOLBA ČLENŮ DOZORČÍ RADY 

Kandidáti:   Nominoval/a: 
Ing. Ernest Ištvánfy, MBA   Asociace strojních inženýrů ČR 
Ing. Zdeněk Musil   Asociace českého papírenského průmyslu 
Ing. Roman Schiffer   Elektrotechnická asociace 
Ing. Ivan Souček, Ph.D.   Svaz chemického průmyslu  
Ing. Richard Vidlička, MBA   Český svaz zaměstnavatelů v energetice 

Protože se z 5 kandidátů volilo 5 členů dozorčí rady, oznámil předseda volební komise, že proběhne 
pouze I. kolo volby. 

Závěr: Valná hromada Svazu průmyslu a dopravy ČR zvolila členem dozorčí rady Svazu průmyslu 
a dopravy ČR: 
Ing. Ernesta Ištvánfy, MBA 
Ing. Zdeňka Musila 
Ing. Romana Schiffera 
Ing. Ivana Součka, Ph.D. 
Ing. Richarda Vidličku, MBA 

VOLBA ČLENŮ SMÍRČÍHO VÝBORU 

Kandidáti:  Nominoval/a: 
JUDr. Tomáš Černý, LL.M., MBA  Siemens s.r.o.  
Ing. František Hýbner  Elektrotechnická asociace   
Jan Wiesner   Dostav Praha a.s. 

Protože se ze 3 kandidátů volili 3 členové smírčího výboru, oznámil předseda volební komise, že 
proběhne pouze I. kolo volby. 

Závěr: Valná hromada Svazu průmyslu a dopravy ČR zvolila členem smírčího výboru Svazu 
průmyslu a dopravy ČR: 
JUDr. Tomáše Černého, LL.M., MBA 
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Ing. Františka Hýbnera 
Jana Wiesnera 

7) SCHVÁLENÍ ČESTNÉHO ČLENSTVÍ 
Představenstvo SP ČR na svém zasedání dne 18. dubna 2023 rozhodlo předložit valné hromadě 
návrh, aby schválila Ing. Jaroslava Hanáka čestným členem SP ČR. 

Závěr: Valná hromada Svazu průmyslu a dopravy ČR jednomyslně schválila Ing. Jaroslava 
Hanáka čestným členem Svazu průmyslu a dopravy ČR. 

8) USNESENÍ 
S návrhem usnesení z jednání valné hromady seznámil valnou hromadu za návrhovou komisi 
Ing. Bohuslav Čížek, Ph.D., MBA. 
Závěr: Valná hromada Svazu průmyslu a dopravy ČR jednomyslně schválila usnesení z dnešního 

jednání valné hromady. 
 

Zapsala: Petra Ježková 

 

Za správnost ověřovatelé zápisu: 
JUDr. Zuzana Krejčiříková 
Ing. Zdeněk Liška 


